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Protokoll fört vid årsstämma för Styrsjöbo 

vägsamfällighet (GA2) 

Tid: lördag den 20 april 2024 kl. 10.00-12.00 
Plats: Styrsjöbo bystuga 
Närvarande: 34 medlemmar (varav 3 fullmakter) enligt röstlängd 

Föreningens ordförande Per Arne Åberg välkomnade och förklarade stämman för 
öppen. 

1. Fråga om stämman blivit korrekt utlyst 
Stämman var utlyst via e-post, information på hemsidan och Facebook samt anslag 
på byns anslagstavlor. Stämman ansåg att den var korrekt utlyst. 

2. Fastställande av röstlängd.  
Ansågs att röstlängd skulle utgöras av närvarolistan som signerats av de närvarande. 

3. Val av ordförande för stämman 
Per Arne Åberg valdes till stämmans ordförande. 

4. Val av sekreterare för stämman 
Truls Gårdmark valdes att föra dagens protokoll. 

5. Val av två justerare att jämte ordföranden justera protokollet 
För justering av dagens protokoll valdes Tom Månsson och Lars Östberg 

6. Fastställande av dagordning 
Dagordningen enligt gällande stadgar med kompletteringar fastställdes enligt 
protokollets rubriker. 

7. Styrelsens och revisorernas berättelser 
7.1 Verksamhetsberättelse 
Den inför stämman utsända verksamhetsberättelsen presenterades och 
kommenterades av ordföranden. De fastigheter som ingick i den ursprungliga 
samfälligheten visades. Förklaring av begreppet båtnadsområde, vilket geografiskt 
ringar in de fastigheter som kan anses ha nytta av samfällighetens vägar, och att 
man för dessa beräknar ett andelstal som grund för hur stor andel av kostnaderna 
som skall betalas per fastighet. Ordföranden konstaterade också att det just nu inte 
är beslutat klart i frågan om vägarna politiskt och att det arbete som sker hos oss är 
ett förberedande arbete för att underlätta när beslut väl är fattat. 

7.2 Bokslutsrapport 
Kassören Lars Henning redogjorde för bokslutsrapporten. Under året har det varit få 
transaktioner eftersom beslut om vägarna ej är fattat, se ovan. 

7.3 Revisionsberättelse 
Revisorn Åke Danielsson läste upp revisionsberättelsen i vilken ansvarsfrihet för 
styrelsen rekommenderades. 
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8. Resultat- och balansräkningar  
Fastställdes 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2023 års verksamhet. 

10. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 
10.1 Redovisning av ingående vägar och båtnadsområde  
Rikard visade en karta och förklarade om båtnadsområdet. Beslut om att inte ta 
med skogsfastigheter utan ta ut avgift för det stora vägslitaget som en transport av 
virke efter avverkning utgör. Fokus för föreningen är på de boende och de vägar som 
lagts in på kartan är de som kommunen sköter idag. Det innebär till exempel att 
Gnaggattu inte längre ingår men att Mosippsbacken och Bäckbacken har tillkommit.  

10.2. Beräkningsmodell för andelstal 
Per-Arne redovisade förslag till beräkning av andelstal där en förenkling av 
tonkilometermetoden används. Finns redovisat utfall i separat dokument. En grund är 
att Kattåkersvägen tillhör GA2. En trafikmätning har givit vid handen att 40% av 
trafiken till och från byn går på denna väg och 60% går via den statliga vägen förbi 
ridhuset. Ingen skillnad görs mellan typ av bostadsfastighet. Förslaget resulterar i att 
alla fastigheter belägna vid enskild väg, med några få undantag, kommer att ha 
andelstalet 1 medan huvuddelen av fastigheterna vid allmän väg kommer att ha 
andelstalet 0,6. Detta skulle ge en årsavgift för fastighet vid enskild väg motsvarande 
0,8% av samfällighetens årskostnad och 0,5% för fastighet vid allmän väg.  

Efter diskussion och exemplifiering från andra vägföreningar enades stämman om att 
stödja förslaget till modell för beräkning av andelstal.   

10.3 Fortsatt process 
Beträffande den fortsatta processen uttrycktes från flera deltagare tveksamhet till att 
överföra vägansvaret på små vägsamfälligheter och en allmän uppfattning tycks vara 
att vi bör avvakta med ansökan om omprövning tills dess att de politiska 
förutsättningarna är helt klara. 

Stämman var positiv till att styrelsen arbetar vidare med att förbereda frågan så att en 
färdig ansökan finns och kan göras till Lantmäteriet om det blir aktuellt att överta 
ansvaret för väghållningen.  

11. Ersättningar till styrelsen och revisorerna 
Beslutades om fortsatt arvodesfri insats från styrelsen och revisorerna 

12.Styrelsens förslag till budget och debiteringslängd 
Kassören redogjorde för förväntade kostnader under innevarande verksamhetsår. 
Det är väldigt olika hur prognosen ser ut beroende på om vi får ett beslut från 
kommunen eller ej. Om så inte blir fallet kan nuvarande resurser räcka. Om beslut 
kommer behöver en ny analys göras. 

 



Per-Arne Abero ordinarie omval 1 år
Lars Hennino ordinarie omval 1 år
Truls Gårdmark ordinarie kvarstår 1 år
Rickard Forsbero ordinarie kvarstår 1 år
Rune Lindbom ordinarie nwal 2 år
Mats Foqelström suppleant omval 1 år
Chris Ahlund suppleant omval 1 år
Robin Laqerqvist suppleant nvval 1 år

13. Val av styrelseledamöter och suppleanter
Ny styrelse:

14.Yal av revisorer och suppleanter
Revisorerna
Ake Danielsson,
Ronnie Högberg och
Per Akerlund (suppleant)
omvaldes på ett år

15. Val av valberedning
Beslutades om att samma personer kvarstår

16. övriga frågor.
lnga övriga frågor.

Ordforande tackade för medlemmarnas engagemang och avslutade mötet.

Nyvalda styrelsen beslutade om ett omedelbart konstituerande möte. Protokoll
separat.

(iL@
Per-Arne Aberg
Ordförande

Justeras

Truls Gårdmark
Sekreterare

Tom Månsson


